
 
 

Årsberetning fra HTV Fagforbundet 211 for 2021 
 

Ble konstituert HTV for Fagforbundet 211 februar 2021. 

Hadde opplæring med Sigve Romslo. Ble satt inn i saker og ting sammen med de to andre 

HTV ene Aud og Egil. 

Har hatt noen personalsaker som har havnet i Hillevågsveien. Noen er avsluttet, men det er 

og noen saker som det tar lengre tid med som ikke er avsluttet enda. 

Det ble raskt bestemt at vi skulle ha hjemmekontor på grunn av smitte og Corona. Dette var 

noe som var helt nytt for meg. Har lært mye om data og møter på TEAMS og SKYPE.  

Har jobbet mye med årsplaner på avdelingene. Dette var noe jeg var ganske trygg på og 

kunne jobbe selvstendig med og det fungerte godt i forbindelse med hjemmekontor. 

I vår skulle vi ha tillitsvalgte konferanse som ble avlyst og flyttet til 6 – 8 oktober. Det var 

veldig kjekt å få hilse på flere tillitsvalgte på Farsund Fjordhotell. Det var kjekke dager med 

faglig og sosialt påfyll. 

Fagforbundet 211 har og gjennomført lokale forhandlinger som ble avsluttet september 

2011. Som alltid var noen fornøyd og andre ikke.  

Er valgt inn som vararepresentant for styret Helse Stavanger og har deltatt på to styremøter. 

Det var og en ny erfaring. 

Jeg har deltatt på Tariffkonferanse 27 – 28 oktober. 

Har vært deltaker i koordineringsleddet dette året og det har vært flere samlinger i 

forbindelse med det. 

Ellers så har jeg deltatt på intervjuer i forbindelse med ansettelser. Drøftingsmøter i 

forbindelse med omorganisering og sykehusutbygging er og en del av oppgavene vi holder 

kontinuerlig på med. 

Ble valgt til HTV av årsmøte 27.09.21 for 4 nye år. Takker for tillitten. 

Har vært et kjekt og lærerikt år. 

Fagforbundet 211 HTV 

Anne Keth Nilsson 

 

 

 



 

 


